



# 中國醫藥醫學大學 106 學年度春季班外國學生審查結果榜單

## International Admission List of China Medical University for Spring 2018

1. 本榜單依據 106 年 11 月 15 日 106 學年度招生委員會會議決議，經簽奉 鈞長核准公告辦理。  
This Admission List is based on the resolution of Meeting of China Medical University Admission Committee.
2. 榜單姓名如有筆誤，依錄取生之申請表資料為準。  
The names should be in accordance with those on the application forms if there were misspellings on this Admission List.
3. 錄取生除榜示外另以 email 信件通知。  
Accepted students will also be informed by emails.
4. 錄取生須於註冊前依規定繳交經駐外辦事處驗證之畢業證書、歷年成績及財力證明等相關文件資料正本，審核後方可註冊。經入學後，其資料發現與事實不符時，即取消入學資格。  
Admitted students must arrive at university to register prior to the date specified, and be prepared to provide original diploma, transcripts, financial statement and other required documents authorized by the Taiwan Overseas Representative Office (Original documents will be returned after inspection). If the authorized documents cannot be submitted at the time of registration, the qualification of enrollment will be revoked.
5. 本校預計 12 月寄發錄取通知，錄取生屆時請按規定辦理入學手續。  
Notice of enrollment will be sent in December. Accepted students should follow the regulations to enroll.





中國醫藥醫學大學 106 學年度春季班外國學生審查結果榜單  
International Admission List of China Medical University for Spring 2018

碩士班 Master Program

■ 公共衛生國際碩士學位學程 International Public Health Program

正取名單 Accepted Students	
編號/No.	姓名/Name
107017	Nomin Bideriya
107020	Nguyen Le Nhat

■ 物理治療學系復健科學碩士班

Department of Physical Therapy, Master program of Rehabilitation Science

正取名單 Accepted Students	
編號/No.	姓名/Name
107016	Nguyen Thi Hoang Yen
107026	Tri Laksono

■ 藥學系 School of Pharmacy (Master Program)

正取名單 Accepted Students	
編號/No.	姓名/Name
107028	Nguyen Thi Tu Oanh

碩士班備取名單 Waitlisted Students for Master Program

備取順序 Waitlisted Order	編號 No.	姓名 Name	備取系所 Program
1	107010	Nguyen Thi Hong Hanh	營養學系碩士班 Department of Nutrition (Master Program)
2	107022	Sebenele Rodney Carval	生物科技學系碩士班 Department of Biological Science & Technology (Master Program)
3	107014	Lutengano Fumbo	護理學系碩士班 School of Nursing (Master Program)
4	107025	Thokozani Malifa Chapomba	護理學系碩士班 School of Nursing (Master Program)
5	107003	Kondaine Andrew Makwinja	職業安全與衛生學系碩士班 Department of Occupational Safety and Health (Master Program)
6	107008	Eranive Annie Mandala	公共衛生國際碩士學位學程碩士班 International Public Health Program



中國醫藥醫學大學 106 學年度春季班外國學生審查結果榜單  
International Admission List of China Medical University for Spring 2018

博士班 Ph.D. Program

■ 生物科技學系 Department of Biological Science & Technology (Ph.D. Program)

正取名單 Accepted Students	
編號/No.	姓名/Name
107004	Bhanu Nirosha Yalamandala

■ 生物醫學研究所 Graduate Institute of Biomedical Sciences (Ph.D. Program)

正取名單 Accepted Students	
編號/No.	姓名/Name
107012	Keerthika Kumarasamy
107009	Eskezeia Yihunie Dessie

■ 藥學系 School of Pharmacy (Ph.D. Program)

正取名單 Accepted Students	
編號/No.	姓名/Name
107002	Alinafe Magret Kapelemera
107005	Manickavasakam Ramasamy
107011	Nguyen Thi Hong Hanh
107024	Cao Thi Bich Thao
107029	Udaya Kumar Dari